



MAKING THE BUSINESS CASE FOR SUSTAINABILITY

- STORIES THAT INSPIRE -

LEARN FROM THOSE WHO MADE IT HAPPEN AND PROVE IT WORKS

SUSTAINABILITY
THE ONLY WAY IS FORW>RD

GRAND THÉÂTRE STUDIO, LUXEMBOURG
AND ONLINE ON IMSLUX.LU

25
NOV
2025

#LSF2025

Clément Wampach

Diplômé de l'école de commerce ESCP Europe après des études à Paris, Oxford et Berlin, Clément Wampach débute sa carrière en 1989 chez Otis à Madrid comme Ombudsman. Après une carrière de Strategic Planning Manager et Directeur Commercial au sein du même groupe, il rejoint Guardian en 2000 comme Architectural Glass Manager. 5 années plus tard, il est à la tête de TK Elevator, anciennement thyssenkrupp, société spécialisée dans les solutions de mobilité, d'accessibilité et parking. Sous sa direction, TKE a gagné le « Prix Luxembourgeois de la Qualité et de l'Excellence » et obtenu les labels Sécher a Gesond mat System, SuperDrécksKëscht, Made in Luxembourg, Entreprise Responsable et Responsibility Europe. En 2011 il devient président de la Fédération luxembourgeoise des Ascensoristes. Il est également vice-président du Conseil d'administration du Centre de Compétences – Techniques du Bâtiment.

After studying in Paris, Oxford, and Berlin, Clément Wampach graduated from ESCP Europe business school and began his career in 1989 at Otis in Madrid as Ombudsman. After a career as Strategic Planning Manager and Sales Director within the same group, he joined Guardian in 2000 as Architectural Glass Manager. Five years later, he became head of TK Elevator, formerly thyssenkrupp, a company specializing in mobility, accessibility, and parking solutions. Under his leadership, TKE won the "Luxembourg Quality and Excellence Award" and obtained the labels "Sécher a Gesond mat System", "SuperDrécksKëscht", "Made in Luxembourg", "Entreprise Responsable" and "Responsibility Europe". In 2011, he became president of the Luxembourg Federation of Elevator Companies. He is also vice-president of the Board of Directors of the Centre de Compétences – Techniques du Bâtiment (Building Techniques Competence Center).